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SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Mandag den 7. oktober 2019, Hedevang  

REFERAT 

 

Til stede:   
Lise, Klaudia, Poul, Per, Arne, Lene, Anne, Peter, Charlotte N. & Eskild (referent) 
 
Ikke til stede:  
Rikke, Mette, Lisette og Charlotte W 
______________________________________________________________________________ 
 

1. Godkendelse af dagsorden  

Dagsordenen godkendt 

 

2. Præsentation af Mads – og af Hedevang 

Mads, afdelingsleder på Hedevang, fortalte om sig selv – og viste rundt på Hedevang 

 

3. Debat/orientering 

a) Overensstemmelse* 

Ledelsen besvarer spørgsmålene: ”Efterleves principperne?” og ”Er der 

overensstemmelse mellem retningslinjer og den daglige praksis?” (principper, 

retningslinjer og evalueringsskemaer vedhæftet)  

Eskild: Retningslinjerne og principper er blevet (selv-)evalueret ved ledelsen på hhv. 

Lysholm og Hedevang. Ud over at evalueringen viste, at der skulle rettes mindre 

forhold (datoer, navne o. lign.), vurderedes det, at samtlige retningslinjer og 

principper bliver fulgt i høj eller meget høj grad. Desuden viste gennemgangen et 

behov for at formulere retningslinjer for Aula (der skal erstatte de gamle SkoleIntra-

retningslinjer). 

 

4. Beslutningspunkter   

a) Principper* 

Gennemgang og evt. revision af skolebestyrelsens principper (principperne 

vedhæftet)  

Principperne blev gennemgået og der blev indføjet få ændringer. Eskild lægger de 

samlede principper ud. 

 
5. Generel information  

a) Nyt fra eksterne medlemmer  

Poul: Der er lavet budgetforlig mellem DF, R og S. I teksten står der en enkelt pind, 

som omhandler specialområdet. Resten af budgettet har ikke noget med direkte med 

området at gøre.  

Punktet gav anledning til en diskussion af gruppetilbud og visitationsprocedurer. 
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b) Nyt fra formanden  

Peter: Intet nyt 
 

 Nyt fra ledelsen  
Herunder økonomisk status og prognose for begge afdelinger (vedhæftet); 
kørsel; Aula; projekt specialpædagogik på Hedevang 

Eskild:  

 Der foreligger ikke en økonomisk oversigt for oktober (det kan ikke nås så tidligt på 

måneden). Generelt gælder det stadig, at der er udsigt til et mindre underskud; og 

at der tages højde for dette, idet opsigelser ikke er blevet erstattet af nye ansæt-

telser i samme hastighed og omfang som før. 

 Kørslen fungerer godt på Lysholm og nogenlunde på Hedevang (fx er 

transporttiden er blevet lidt længere for nogle elever, det er ikke godt). 

 Der har været afholdt Aulamøde for superbrugere, ledere og sekretærer i 

kommunen i dag. Onsdag og torsdag vil der blive sendt informationsbrev ud til 

samtlige forældre; og Aula træder i kraft mandag den 21. oktober (hvor SkoleIntra 

lukkes). 

 Hvad information til forældre i forbindelse med ”projekt specialpædagogik” angår 

(punkt fra sidste møde), enedes vi i ledelsen om at spørge forældrerådet, hvordan 

informationen bør foregå. Der har været holdt møde her i eftermiddag.  

Peter fortalte, at konklusionen på forældrerådet var, at det vil være ønskeligt med 

en skriftlig orientering evt. suppleret af et arrangement for særligt interesserede. 

Charlotte og Eskild tager tilbagemeldingen tilbage til ledelsen. 

Charlotte: 

 Projekt Skole/hjempartnerskab er i fuld gang på Lysholm med støtte af 
konsulenter fra Undervisningsministeriet. 

 

 Nyt fra Hedevang og Lysholm  

Lene:  

 Personalet er positivt indstillet over for projekt Skole/hjempartnerskab. I projektet 

stræbes der efter at få input fra forældre i form af fokusinterviewgrupper. Vi er i 

gang med emneuge om skyggeteater med udefrakommende undervisere fra 

”Dragekompagniet”. Børnene virker meget begejstret. Der er motionsdag på 

fredag. 

Arne:  

 Der bliver ligeledes motionsdag på Hedevang på fredag. Alle teams har fået 

supervision med fokus på specialpædagogik-projektet. Vi mangler en tysklærer, 

eftersom den nyansatte er sprunget fra – og vi skal derfor finde én, der kan 

varetage undervisningen af især 9. klasse. Vi tager på lejrtur med 10. klasse til 

Berlin i morgen. 

 Eventuelt  
Intet 

Skolebestyrelsesmøder i 2019-20 

 Torsdag den 28.11. Lysholm (uge 48) 

 Onsdag den 22.1.2020 Hedevang (uge 4) 

 Tirsdag den 17.3. Lysholm (uge 12) 

 Mandag den 18.5. Hedevang (uge 21) 
         Alle møder kl.18-21 
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